



FMK Styrelsemöte

Datum: 2020-09-03, kl. 18.00 i klubblokalen.

Närvarande:

Stefan Bergman

Mikael Johansson

Bengt Karlsson

Johan Pettersson

Rolf Ekman

Börje Boström

Janne Ljungberg

Ann Liljeqvist Svensson

Mattias Holm

Ej närvarande:

Emelie Boström

Stefan Palmér

Att notera: FMK följer Folkhälsomyndighetens riktlinjer vad gäller alla arrangerade aktiviteter.

1. Ordförande öppnade mötet

2. Fastställande av dagordning

3. Val av justeringsmän: Börje Boström & Rolf Ekman

4. Genomgående av föregående protokoll/Avslutade och pågående aktiviteter

Inga kommentarer.

5. Ekonomirapport

Bengt rapporterade hur vår ekonomi ser ut. Vår träningsdag ger tyvärr ett minusresultat trots att vi var 13 åkande. Tillstånden på c a 6000 sek ingår ej i kostnaderna. Vi behöver periodisera den kostnaden över flera träningstillfällen. Mötet beslutade att vi ska sträva efter att få ett nollresultat eller en liten vinst på dessa träningstillfällen. Beslut togs att vid nästa gång blir avgiften 750,- /startande.

6. Nya medlemmar/Medlemsregistret

Vi är totalt 106 medlemmar som betalt under verksamhetsåret. 15 juniorer.

7. Utbildningar på gång

Är vi intresserade av att köra kurser i att söka medlemskap, till klubben&Lots&Tävlingsanmälan&Försäkringsinformation? Frågan fick inget större bifall, vi försöker köra dessa aktiviteter på någon måndagkväll. Vi lämnar frågan tills vidare.

8. FMK hemsida

Vi ser att intresset & aktiviteterna på hemsidan är fortfarande hög vilket är mycket positivt. Stor eloge till Miken som sköter hemsidan.

9. Miljö

Vi kommer att göra en miljöcertifiering för den nya klubblokalen samt för KMet den 4 okt. Mattias Holm gör den klar.

10. Aktiviteter /Se punkt 4 och 5 samt nedan.

11. Bilsektionen/Rapport

Miken rapporterade kring senaste aktiviteterna i t ex Hallstahammar där FMK hade flera bra placeringar samt Micke Wisti som tog hem totalsegern. Stort grattis.

12. Ungdomsverksamhet/E-sport.

Se övriga frågor nedan.

13. Övriga frågor

Ärenden från medlemmar som har inkommit

Göran Jappe Persson har lagt förslag på att vi tittar på att föreslå för Distriktet att starta typ "Kollegahjälpen". Styrelsen tog beslutet att föra frågan vidare, ansv Bengt.

Kontorsskärmar vid e-sportsriggarna samt leverans av e-sportsriggarna

Janne ansvarar för e-hörnan. Riggarna är på gång men det är olika leveranstider på de ingående delarna.

Uppdatering av stadgarna

Bengt & Ann ansvariga. Vi har fått ett förslag från Hans Avelin.

Jubileumstävling 21 augusti 2021

Vi har ännu inte fått besked om vi kommer att få köra det datumet. Vi har ansökt i Lots. Bengt ansv.

Förberedelser inför EPA-mötet, torsdagen den 10 oktober

Vi gick igenom presentationen som vi gjort iordning till förra mötet med kommunen och Polisen. Ev behöver den uppdateras innan torsdag. Vi gick också igenom vilka externa som anmält sig till mötet. Kallelsen har gått till Annika Hedberg Roth, Fagersta Kommun, som spridit den vidare.

Montering av vår nya skylt

Kan vi få skylten monterad till den 10 september? Miken löser monteringen.

KMet 4e oktober

Tidtagning vid start & mål. Ekorrbackarna, Rolf Ekman, Hjortbo, prel sträckchef finns, Skjutbanevägen, Ann L Svensson. Miljöchef Mattias Holm, Tävlingsledare Stefan Lundqvist. Planeringsmöte inför KMet kommer.

Anmälan till KM

Norberg har gjort en mall, Miken kollar om vi får använda den? Hur får man utskrifter från programmet? Bengt & Ann skriver brev till boende på Hjortbo. Information till boende, jägare etc.

Nattkröken 2021

Vi samarbetar med Hamre och kör varsin tävling med ca 1 mån i mellan. Ev bjuder vi in till 4 klasser, max 40 bilar per klass. Hamre kör en sprint. Planeringen fortsätter.

Klubbkläder

Sommar- och vinterjacka & hoddie finns för påseende på klubblokalen. Kommer att levereras med klubbtryck i brodyr. Hur stort intresse finns det?

Fikahörnans utformning

Vi ordnar till fikahörnan direkt till vänster när vi kommer in i lokalen. Var ska TVn sitta?

Nya gemensamma regler från Bilsportförbundet

Samtliga styrelsemedlemmar ska gå in på Bilsportförbundets hemsida, Officiella meddelande, Gemensamma regler, G2. Där står bl a dopingregler, filmrättigheter, etc etc.

<https://www.sbf.se/Nyheter/Officiellt/Gemensammaregler2021/>

Agenda till styrelsemöte

I våra stadgar står inte att val av valberedning ska ske på årsmötet. Punkten skall ingå i agendan på årsmötet.

Budget Midnattssolsrallyt

Kan vi söka bidrag för utebliven inkomst då Midnattssolsrallyt blev inställt p g a Covid-19? Bengt tittar in i detta?

Söka bidrag från Allmänna Arvsfonden för E-riggarna?

Vi gör en ansökan. Bengt & Ann.

14. Nästa möte

Torsdagen 1 oktober 18.00 i klubblokalen.

Vid protokollet


Ann Svensson

Justeras



Börje Boström



Rolf Ekman